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PROTOKÓŁ  

II sesji Rady Gminy w Sieradzu w kadencji 2024-2029 

z dnia 14 maja 2024 r. 

od godz. 10:00 do godz. 10:45 

(miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Gminy Sieradz,  

ul. Armii Krajowej 5, 98-200 Sieradz) 

 

Ustawowa liczba Radnych – 15. 

Obecnych Radnych – 15. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Punkt 1  - Otwarcie II sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym dokonał otwarcia II Sesji Rady Gminy w Sieradzu. Stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi qworum przy, którym Rada może obradować i 

podejmować prawomocne decyzje. 

W sesji udział wzięli: radni, sołtysi, wójt P. Jarosław Kaźmierczak, z-ca wójta P. 

Krzysztof Polusik, sekretarz P. Renata Plucińska, skarbnik P. Emilia Bartosiewicz, kierownik 

referatu spraw samorządowych, obywatelskich i społecznych  P. Włodzimierz Miłek, 

kierownik GOPS P. Maria Karczmarek, radca prawny P. Marcin Kęsiak, media. 

 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad II sesji. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski poinformował, iż Radni Gminy otrzymali 

proponowany porządek obrad. Poprosił o zgłaszanie zmian do porządku obrad. Zmian do 

porządku obrad nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem porządku obrad. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski przedstawił wyniki głosowania: obecnych - 15 

Radnych: za - 15, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Porządek obrad II sesji Rady Gminy: 

1. Otwarcie II sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad II sesji. 

3. Informacja Wójta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar położony na gruntach obrębu geodezyjnego Kłocko w 

gminie Sieradz. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sieradz na 

lata 2024-2032. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na zadanie 

inwestycyjne pn.: „Montaż odnawialnych źródeł energii elektrycznej dla budynków 

użyteczności publicznej w Gminie Sieradz”. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z środków Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych na terenie Gminy Sieradz. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Sieradz 

za rok 2023. 

10. Wolne wnioski i informacje sołtysów, mieszkańców, zaproszonych gości. 

11. Interpelacje i zapytania Radnych. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Punkt 3 - Informacja Wójta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy P. Jarosław Kaźmierczak zapoznał z zadaniami, które zostały wykonane od 

ostatniej sesji a więc w okresie od 23 kwietnia 2024 r. do 14 maja 2024 r. 

 

Informacja stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  

 

Punkt 4 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar położony na gruntach obrębu geodezyjnego Kłocko 

w gminie Sieradz. 

Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 

Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Dyskusja: 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski korzystając z okazji obecności na sesji 

projektanta planu P. Piotra Ignaczewskiego poprosił o wyjaśnienie i wskazanie tematyki planu. 

 

Projektant planu P. Piotr Ignaczewski wskazał, że celem sporządzenia planu miejscowego było 

umożliwienie rozszerzenia istniejącego cmentarza komunalnego zgodnie z wnioskiem 

prezydenta miasta Sieradza. Projekt był opiniowany i uzgadniany przez instytucje, które są  

wymienione zgodnie z ustawą o planowaniu przestrzennym. Poinformował, że na etapie 

składania uwag, jak i na etapie wyłożenia planu miejscowego nie wpłynęła żadna uwaga od 

mieszkańców z terenu gminy a plan miejscowy musi być zgodny z rozporządzeniem, ze studium 

uwarunkowań gminy Sieradz. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 

uchwałą: 

- Uchwała Nr II/9/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar położony na 

gruntach obrębu geodezyjnego Kłocko w gminie Sieradz  

 

Wyniki głosowania: za - 15 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Punkt 5 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sieradz na lata 2024-2032. 

Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 
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Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 

- Uchwała Nr II/10/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sieradz na lata 2024-2032 

 

Wyniki głosowania: za - 15 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Punkt 6 - Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na zadanie 

inwestycyjne pn.: „Montaż odnawialnych źródeł energii elektrycznej dla budynków 

użyteczności publicznej w Gminie Sieradz”. 

Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 

Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 

- Uchwała Nr II/11/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki na zadanie inwestycyjne pn.: „Montaż odnawialnych źródeł energii 

elektrycznej dla budynków użyteczności publicznej w Gminie Sieradz” 

 

Wyniki głosowania: za - 15 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

Punkt 7 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 

Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 

- Uchwała Nr II/12/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: za - 15 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
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Punkt 8 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z środków Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w 

gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Sieradz. 

Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 

Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 

- Uchwała Nr II/13/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie udzielenia 

dotacji celowej z środków Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy 

Sieradz 

 

Wyniki głosowania: za - 15 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

Punk 9 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy 

Sieradz za rok 2023. 

Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 

Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 

- Uchwała Nr II/14/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie przyjęcia oceny 

zasobów pomocy społecznej Gminy Sieradz za rok 2023. 

 

Wyniki głosowania: za - 15 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

Punkt 10 - Wolne wnioski i informacje sołtysów, mieszkańców, zaproszonych gości. 

Sołtys sołectwa Grabowiec P. Mieczysław Strachowski w nawiązaniu do wcześniejszych 

wypowiedzi na sesjach w temacie drogi w miejscowości Dębowiec. W pierwszej kolejności 

zwrócił się z prośbą o wygospodarowanie środków w bieżącym budżecie na wykonanie projektu 

drogi a następnie o zabezpieczenie środków w budżecie na 2025 r. na realizację projektu drogi. 

Kolejny temat zgłoszony przez sołtysa dotyczył wykonania odwodnienia drogi również w 

miejscowości Dębowiec. Dodał, że rowy i przepusty obecnie są zasypane i woda nie ma 

odpływu.  

 

Zastępca wójta P. Krzysztof Polusik poinformował, iż na wspólnych komisjach temat drogi w 

Dębowcu był poruszony i zostaną czynione starania, aby jakieś prace zostały wszczęte. W 
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temacie dotyczącym odwodnienia odbędzie się spotkanie w terenie i wówczas zostanie podjęta 

decyzja w tym względzie. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski w imieniu rady gminy odniósł się do tematu dróg 

na terenie gminy. Powiedział, że temat dróg jest jednym z największych bolączek gminy i 

jednocześnie zapewnił, że będą czynione starania, aby sukcesywnie w ramach posiadanych 

środków finansowych były remontowane. 

 

Sołtys sołectwa Dzierlin P. Józef Świątek po raz kolejny zgłosił problem związany z 

usytuowaniem wiaty przystankowej oraz rozkłady jazdy przy drodze krajowej w miejscowości 

Dzierlin. Dodał, że pismo w tej sprawie zostało wysłane do GDDKiA w Łodzi. 

 

Zastępca wójta P. Krzysztof Polusik zwrócił uwagę, że ten temat przystanku trwa od kilku lat. 

Zarządcą drogi jest Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad i ta jednostka decyduje o 

umiejscowieniu wiaty przystankowej oraz słupka. Na zakończenie dodał, że będą czynione 

starania, aby w tej sprawie rozmawiać z przedstawicielami dróg krajowych. 

 

Punkt 11 - Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radna P. Bogumiła Woźniak poruszyła temat związany z realizacją przez Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej programu osłonowego „opaski życia” dla seniorów. Poprosiła o informacje 

na temat abonamentu jaki gmina będzie opłacała za opaski. 

 

Kierownik GOPS P. Maria Karczmarek poinformowała, że program „opaska życia” będzie 

trwał do końca 2024 roku i tak też abonament miesięczny będzie płacony przez gminę. Natomiast 

co do realizacji programu w przyszłym roku to zależy czy Wojewoda Łódzki ogłosi nabór 

wniosków na kontynuacje programu. Następnie dodała, że nie podpisano umowy z Wojewodą 

na realizację programu i dlatego nie wyłoniono wykonawcy umowy. Na obecną chwilę zgłosiło 

się 4 seniorów na 30 zawnioskowanych opasek. Zwróciła się do radnych o zgłaszanie osób, 

które mogłyby uczestniczyć w programie. 

 

Radna P. Bogumiła Woźniak zapytała czy została podpisana umowa z Marszałkiem 

Województwa Łódzkiego na realizacje projektów w ramach programu „Sołectwo na plus”? 

Drugie pytanie dotyczyło akcji sterylizacji zwierząt. Mianowicie ile zostało zakwalifikowanych 

zwierząt w ramach prowadzonego naboru wniosków? Ponadto w imieniu mieszkańców gminy 

zasugerowała ogłoszenie drugiego naboru wniosków. 

 

Skarbnik P. Emilia Bartosiewicz odnośnie podpisania umów na granty sołeckie 

poinformowała, że umowy nie zostały podpisane. Gmina nie otrzymała informacji o wstawieniu 

się na podpisanie umowy, otrzymano informacje o tym, komu środki zostały przyznane. 

 

Zastępca wójta P. Krzysztof Polusik w kwestii sterylizacji zwierząt wskazał, że zgodnie z 

uchwałą z 7 marca br. Rada Gminy przyjęła program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności. Jednym z elementów programu jest przeprowadzenie akcji 

sterylizacji i kastracji wraz z oznakowaniem i rejestracją w bazie danych zwierząt. Akcja 

rozpoczęła się 24 kwietnia. Informację z wnioskiem umieszczono na stronie internetowej i 

profilu Facebook oraz na portalach społecznościowych wykonawcy usługi. Do dnia 7 maja 

złożono 63 prawidłowe, wypełnione wnioski w formie papierowej i elektronicznej, co 

wyczerpało 97% puli środków finansowych przeznaczonych na realizację zadania z budżetu 

gminy, to jest 24 190 zł netto z 25 000 planowanych. W związku z powyższym w dniu 7 maja 

postanawiano zakończyć nabór wniosków. Finansowanie zabiegów wraz z oznakowaniem 
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zostało podzielone na gatunki zwierząt. To jest pies, kot, płeć oraz wagę psów. Każda grupa 

zabiegowa zawiera inną cenę za usługę, co bezpośrednio wpłynęło na ilość wniosków 

możliwych do realizacji zaplanowanych środków. Zabieg sterylizacji suki, która waży prawie  

40 kg, kosztuje 462 zł 96 gr plus VAT, a kastracja kota 203 zł 70 gr plus VAT. Co roku pola 

środków przeznaczanych na zabiegi sterylizacji i kastracji jest mniej więcej stała i wydatkowana 

była w czasie kilku miesięcy, ale w roku bieżący pula środków została wyczerpana szybko. W 

związku z czym zapewne w przyszłym roku zajdzie konieczność zwiększenia środków na 

realizację programu. 

 

Radny P. Jakub Łuś podjął temat opasek i kopert życia. Zwrócił uwagę, że jest to informacja 

kierowana do osób starszych i dlatego należy skutecznie informować o takich rzeczach 

społeczeństwo. Natomiast w odczuciu radnego kampania informacyjna w sprawie realizacji 

programu została przeprowadzona internetowo. Dlatego też zasugerował przekazanie 

informacji seniorom poprzez ogłoszenia w kościołach, w sklepach czy też w formie wysłanych 

kurend. 

 

Kierownik GOPS P. Maria Karczmarek zapewniła, że takie kurendy zostaną wysłane w teren. 

Ponadto  poinformowała, iż pracowni socjalni będący w terenie również przekazują seniorom 

informację o realizacji programu, ale nie było zainteresowania. 

 

Radna P. Agata Kaczmarek zapytała o możliwość wybudowania ścieżki rowerowej wzdłuż 

drogi wojewódzkiej od Monic w kierunku Burzenina? Chciała wiedzieć czy kiedykolwiek 

wystąpiono do zarządcy drogi z pytaniem o realizację inwestycji? Następnie zgłosiła 

konieczność zmiany oznakowania na skrzyżowaniu przy nowo powstałym sklepie Dino. Zdaniem 

pani radnej obecne oznakowanie jest niewłaściwe i zagraża bezpieczeństwu uczestnikom ruchu. 

Na koniec wypowiedzi poprosiła o wskazanie właściciela przystanku autobusowego na Żeglinie.  

 

Wójt P. Jarosław Kaźmierczak  przypomniał, że w sprawie budowy ścieżki rowerowej wzdłuż 

drogi wojewódzkiej było wystosowane pismo do zarządcy drogi jednakże nie otrzymano 

odpowiedzi w tym temacie. W sprawie niewłaściwego oznakowania skrzyżowania zaproponował 

złożenie interpelacji na piśmie, która za pośrednictwem urzędu gminy zostanie przesłana do 

właściwych organów. Odnośnie przystanku autobusowego wskazał, że właścicielem jest gmina. 

Dodał, że w najbliższym czasie zostanie odnowiony. 

 

Radna P. Katarzyna Jamroziak zapytała o możliwość zamontowania progów zwalniających 

m.in. na drodze powiatowej w pobliżu tzw. skweru sołtysa a także na drodze gminnej ul. Sadowa 

(przy wjeździe do miejscowości Stoczki)? Dodała, że w rejonie wskazanych dróg jest dużo dzieci 

uczęszczających do pobliskiej szkoły i rodzice martwią się o ich bezpieczeństwo.  

 

Wójt P. Jarosław Kaźmierczak poprosił o złożenie pisemnej interpelacji w sprawie montażu 

progu zwalniającego na drodze powiatowej. Jeśli chodzi o budowę progu zwalniającego na 

drodze gminnej zapewnił, że będzie wybudowany. Poza tym mieszkańcy prosili o dodatkowy 

przystanek autobusowy w tym rejonie, który trzeba zaplanować do realizacji. 

 

Radny P. Jan Świątek wystąpił z interpelację w sprawie wykonania projektu nakładki 

asfaltowej na drodze gminnej w miejscowości Mokre Zborowskie. Kolejny temat jaki radny 

poruszył związany był z pożarami lasów, które są wynikiem podpaleń i mają miejsce w 

niedalekim sąsiedztwie zabudowań w sołectwie Ruda. Zwrócił się do władz gminy o interwencję 

w tej sprawie i spowodowanie zamontowania foto pułapek przez nadleśnictwo Poddębice i 

Kolumna. 
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Radna P. Katarzyna Wojtysiak zwróciła uwagę, że modernizacja i budowa nowych dróg na 

pewno wpłynie na konieczność montowania progów zwalniających. Taka potrzeba zaszła  w 

Biskupicach na nowo powstałej drodze od mostu w stronę wsi. Również przypomniała o 

konieczności przebudowy istniejącego progu zwalniającego w miejscowości Biskupice-Jesiony. 

 

Wójt P. Jarosław Kaźmierczak w sprawie modernizacji progu zwalniającego potwierdził, że 

jest zasadność jego modernizacji i obniżenia. W sprawie montażu kolejnego progu również 

stwierdził, że jest potrzeba jego montażu.  

 

Radna P. Grażyna Wielowska w imieniu mieszkańców i sołtys sołectwa Okręglica zapytała 

kiedy będzie nakładka asfaltowa w tej miejscowości? 

 

Wójt P. Jarosław Kaźmierczak w odpowiedzi nie wskazał żadnego terminu realizacji inwestycji. 

Dodał, że w planach gminy jest realizacja drogi o którą mieszkańcy wnoszą. 

 

 Radny P. Jan Świątek w sprawie montażu progów zwalniających zabrał głos w imieniu 

rolników, którzy są przeciwnikowi tego typu spowalniaczy. Twierdzą, że muszą dużymi 

maszynami rolniczymi, ciągnikami praktycznie hamować do zera żeby przejechać przez taki 

próg. 

 

Radny P. Hubert Kucharski wrócił do tematu związanego z „opaskami życia” dla seniorów. 

Zapytał o wysokość abonamentu a także o dalsze losy programu jeśli senior nie zdecyduje się 

na kontynuowanie opłat abonamentowych z własnych środków. 

 

Kierownik GOPS P. Maria Karczmarek wskazała, że koszt abonamentu będzie wynosił od 40 

zł do 50 zł. Do końca 2024 r. abonament jest finansowany z budżetu gminy, z czego 80% 

pochodzi z budżetu Wojewody Łódzkiego a 20% z budżetu gminy. W kolejnym roku nie wiadomo 

czy będzie program kontynuowany. Wówczas zajdzie konieczność podjęcia decyzji czy gmina 

przejmie obowiązek opłat abonamentowych czy seniorzy będą płacić sami. 

 

Radny P. Hubert Kucharski kontynuując zapytał czy senior będzie musiał oddać opaskę czy 

zostanie u niego na własność? 

 

Kierownik GOPS P. Maria Karczmarek wyjaśniła, że opaski będą własnością gminy i z 

seniorem zostanie podpisana umowa ich użyczenia.  

 

Radny P. Michał Bartos zgłosił konieczność wyczyszczenia rowu między piekarnią a boiskiem 

w Charłupi Małej. Następnie poprosił o informację odnośnie wypłaty środków dla gminy za 

wysoką frekwencję wyborczą w 2023 r. 

 

Wójt P. Jarosław Kaźmierczak odpowiedział odnośnie środków finansowych za wysoką 

frekwencję wyborczą. Wskazał, że dotychczas na rachunek budżetu gminy nie wpłynęły żadne 

środki z tego tytułu. Wiadomym jest tylko to, że koła gospodyń wiejskich otrzymają wypłatę 

środków za pośrednictwem Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa a straże pożarne 

za pośrednictwem Państwowej Straży Pożarnej. Dodał, że środki przeznaczone na straże 

pożarne w 50% muszą zostać wydatkowane przez jednostki na inwestycje związane z 

odnawialnymi źródłami energii np. instalacje fotowoltaiczne a w 50% na inwestycje.  

W sprawie oczyszczenia cieku wodnego powiedział, że zostanie oczyszczony przez 

pracowników gminy. 
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Radny P. Jakub Łuś zabrał głos w temacie oczyszczania rowów i zbiorników wodnych. Zwrócił 

uwagę, że w miejscowości Kłocko jest zbiornik wodny, który jest bardzo zarośnięty. Zapytał czy 

w perspektywie trwającego roku byłaby możliwość jego oczyszczenia. 

 

Z-ca wójta P. Krzysztof Polusik odpowiedział, że w roku bieżącym nie będzie możliwości 

zrealizowania prac czyszczących na wskazanym zbiorniku wodnym. Poinformował, że na 

renowację i oczyszczenie wspomnianego zbiornika został złożony wniosek do Urzędu 

marszałkowskiego w ramach naboru na renowację zbiorników wodnych małej retencji. Jeśli 

środki zostaną pozyskane inwestycja będzie realizowana. 

 

Całość wystąpień w archiwalnym nagraniu z sesji na stronie www.bip.ugsieradz.com.pl.  

 

Punkt 12 - Zamknięcie obrad. 

Ponieważ porządek obrad został wyczerpany Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski 

podziękował uczestnikom za udział w obradach i zamknął obrady II sesji Rady Gminy Sieradz. 

 

 

  

 Przewodniczący Rady: 

 

                  Arkadiusz Powalski 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Anna Ograbek 

Inspektor 

 

 

http://www.bip.złoczew.pl/

